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Alla kommunanställda ska få ett jämlikt
julfirande

Karlstads kommun vill att alla medarbetare får uppskattning i form av en
jullunch eller liknande och skillnaderna får inte vara för stora. Vård- och
omsorgsförvaltningen kommer nu att skjuta till extra pengar så att även de
vårdanställda får mer än en fika.

–Vi tycker att det är viktigt att alla medarbetare som jobbar i Karlstads
kommun får en ordentlig uppskattning för det goda arbete som görs, även om
ekonomin är tuff. Det är inte okej att medarbetare i vården får en fika när
andra får lunch, säger kommunstyrelsens ordförande Linda Larsson (S).



Det var redan i maj som vård- och omsorgsförvaltningen beslutade att inte ha
julbord eller jullunch i år utan nöja sig med en julfika på grund av det
ansträngda ekonomiska läget. Många verksamheter i kommunen har det tufft
ekonomiskt men har ändå valt att erbjuda en jullunch eller liknande, enligt
de riktlinjer som finns i kommunen. Huvudlinjen är att alla medarbetare ska
få del av en julaktivitet, men att det är upp till varje verksamhet att
bestämma hur och på vilket sätt.

–Den ekonomiska situationen på vård- och omsorgsförvaltningen har
förbättrats sedan i maj och med anledning av den diskussion som varit
kommer vi nu att skjuta till pengar, säger Gunilla Öberg, vård- och
omsorgsdirektör på vård- och omsorgsförvaltningen.

För mer information kontakta:

• Linda Larsson (S), kommunstyrelsens ordförande, 070-204 48 61.
• Gunilla Öberg, vård- och omsorgsdirektör, vård- och

omsorgsförvaltningen, 070-529 61 77.


